
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 22. december 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 311
Hvor lang tid efter brug af ekstra kvælstof er det muligt at kompensere for ud-
ledningen med virkemidler som f.eks. efterafgrøder? Hvor lang tid går der, før
kvælstof er ude af rodzonen, og dermed ikke kan opsamles af nye afgrøder?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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